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                                                Burgerparticipatie op maat 

Vormgeven structuur 
burgerparticipatie per 
kern (2019-2022) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Per dorpskern bouwen we een structuur op zodat we burgerparticipatie 
daadwerkelijk kunnen organiseren. We betrekken inwoners die een 
goede afspiegeling vormen van hun dorp en in goed contact staan met 
hun achterban. We gaan in gesprek met inwoners over knelpunten die 
zij ervaren en we zoeken met elkaar naar de beste oplossingen. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
In zowel Vogelenzang als in Bennebroek is een denktank Welzijn en 
Zorg. Deze worden ondersteund door de dorpscoördinator van 
Vogelenzang en de dorpscoördinator in Bennebroek. Twee tot drie keer 
per jaar komt de denktank bij elkaar en worden knelpunten besproken 
en activiteiten afgestemd. Daarnaast is in kaart gebracht welke 
structuren er zijn in de andere dorpskernen.   
 
Wat moet er nog gebeuren?  

In het voorjaar van 2020 zou door welzijn Bloemendaal gestart worden 
met de dorpscoördinatie in Overveen en Aerdenhout. Dit heeft echter 
vertraging opgelopen vanwege de uitbraak van het corona-virus.  
In overleg met de Wmo-raad en de huidige dorpscoördinatoren, 
onderzoeken we hoe we verbinding kunnen leggen tussen burgers en de 
Wmo-raad.   
In 2021 wordt gestart met de dorpscoördinatie in Bloemendaal-noord.  
 
Wanneer is het afgerond?  
We willen per dorpskern een eigen best passende structuur opbouwen 
in overleg met de inwoners. Het proces van opbouw en bestendiging 
spreiden we over enkele jaren.  
 

Sterk(er) positioneren 
Wmo-raad                   
(2019-2020) 
 
 
 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
We vinden het belangrijk dat de Wmo-raad sociaal domein een nauwe 
relatie heeft met de inwoners in de dorpskernen en weet wat er speelt. 
We verkennen de mogelijkheden om de Wmo-raad een sterkere positie 
te geven binnen het brede veld van het sociaal domein. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
De Wmo-raad had een overleg gepland met de dorpscoördinatoren. 
Vanwege de uitbraak van het corona-virus is deze echter geannuleerd. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
De Wmo-raad en de dorpscoördinatoren verkennen met elkaar op welke 
wijze een verbinding kan worden gelegd met de inwoners in de 
dorpskernen.    
 
Wanneer is het afgerond?  
In 2020 is de positie van de WMO raad versterkt. Tegelijkertijd is het 
een proces dat vraagt om voortdurende ontwikkeling. 
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                                                         Aandacht voor dementie 

Uitbreiding/verbetering 
dagbesteding voor 
mensen met dementie 
(2019-2022) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Voor mensen met dementie in een vergevorderd stadium werken we 
aan verdere verbetering en uitbreiding van passende dagbesteding. We 
verkennen de mogelijkheden rondom dagbesteding in combinatie met 
sport en stimuleren onder andere beweegprogramma´s voor ouderen 
met dementie. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Per 1 januari 2019 is de subsidieverordening algemene voorzieningen 
specifieke doelgroepen Bloemendaal 2019 in werking getreden. Deze 
verordening biedt de juridische grondslag voor de ingezette 
ontwikkeling om maatwerkvoorzieningen Wet maatschappelijke 
ondersteuning (dagbesteding en begeleiding individueel) te kantelen 
naar algemene voorzieningen en deze te verwerven via subsidiering. 
Waar in 2019 de zorgaanbieders het aantal dagdelen dagbesteding en 
uren individuele dagbesteding flexibel konden inzetten, indiceert het 
Wmo-loket per 1-1-2020 het aantal dagdelen en  dagdelen 
dagbesteding en uren individuele begeleiding. Dit om meer grip te 
houden op de kosten van de Wmo.    
 
Juttersgeluk en Zorgbalans hebben gezamenlijk een aanbod ontwikkeld 
waarbij bewegen voor ouderen met dementie centraal staat. 
Kennemerhart heeft het aanbod in Vogelenzang uitgebreid, waardoor 
meer inwoners van Bloemendaal gebruik kunnen maken van het 
aanbod.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Elk kwartaal worden gesprekken gevoerd met de zorgaanbieders om na 
te gaan of de ‘kanteling’ van het aanbod de gewenste effecten heeft.  
 
Wanneer is het afgerond?  
Het verbeteren en uitbreiden van het aanbod van dagbesteding en 
begeleiding individueel vergt continue monitoring.  
 

Aanbod trainingen in 
kader dementie  
(2019-2022) 
 
 

 

Gelet op de financiële situatie van de gemeente heeft het college 
besloten de uitvoering van het beleidsplan, waar het gaat over nieuwe 
activiteiten, nu niet uit te voeren. Er is op dit onderwerp dus nog actie 
ondernomen. 
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Terugdringen van eenzaamheid 

Eenzaamheid onder 
ouderen terugdringen 
(2019-2022) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
We willen het percentage eenzaamheidsproblematiek van 65 plus 
inwoners van 40% in 2016 omlaag brengen naar 35% in 2022. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Het verminderen van de eenzaamheidsproblematiek in Bloemendaal 
heeft al enkele jaren de aandacht. Vanaf 2019 hebben we gekozen voor 
een meer projectmatige aanpak. Vorig jaar lag de nadruk met name op 
het inventariseren van de activiteiten bij de organisaties die het 
convenant tegen eenzaamheid ondertekenden met als doel meer 
bekendheid voor hun activiteiten. Een aantal van deze activiteiten zijn 
dit jaar gebruikt als 1 van de bouwstenen voor het projectplan 
‘eentegeneenzaamheid’. In dit projectplan staat de lokale aanpak tegen 
eenzaamheid beschreven inclusief diverse concrete acties voor de 
komende jaren, een communicatieplan en een communicatiekalender.  
 
Een duurzame aanpak realiseren we vooral door het inzetten van lokale 
ambassadeurs. Begin 2020 hebben we in samenwerking met de 
projectgroep eenzaamheid de ambassadeursstrategie verder 
uitgewerkt. Er is een promotiefilm gemaakt waarin vijf ‘ambassadeurs 
eenzaamheid’ zich voorstellen. De ambassadeurs zijn inwoners uit de 
verschillende dorpskernen van Bloemendaal en aanspreekpunt voor 
inwoners die kampen met eenzaamheidsproblematiek. Enkele van hen 
hebben zelf ervaring met eenzaamheid en vertellen daar open over in 
de film. We hopen dat inwoners met eenzaamheid zich door de 
ambassadeurs voelen aangesproken en contact met hen opnemen.   
 
Vanwege de Corona maatregelen is de dorpsbrede activiteitenkalender 
2020 helaas niet verspreid. Gedurende Corona-tijd zijn er door 
verschillende organisaties alternatieve activiteiten georganiseerd zoals 
belrondes en kaartenacties. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
We voeren in de tweede helft van dit jaar de overige actiepunten uit het 
actieplan ‘eentegeneenzaamheid’ uit waaronder de ‘week tegen 
eenzaamheid’ dit jaar van 1-8 oktober. We benaderen actief de lokale 
ondernemers en vragen hen na te denken over een actie die week.  
Ondernemers hebben vanwege hun rol en/of positie veel contact met de 
doelgroep en met andere netwerkpartners.  
 
In het najaar organiseren we online groepstrainingen voor inwoners 
met eenzaamheidsproblematiek via het bureau ‘Factor 5’.  
 
Wanneer is het afgerond?  
De lokale aanpak tegen eenzaamheid loopt door tot eind 2022 
 

Trainingsaanbod 
‘eenzaamheid’ voor 
professionals  
(2020-2021) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Dit onderdeel maakt deel uit van de lokale aanpak tegen eenzaamheid.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Vier leden uit de projectgroep eenzaamheid volgen de online training 
‘voorlichter eenzaamheid’. We vergroten daarmee de kennis over 
eenzaamheid onder professionals.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Vervolgacties rondom kennisoverdracht en het opstellen van een 
trainingsaanbod worden gepland voor 2021. 
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Wanneer is het afgerond? 
Het trainingsaanbod voor professionals wordt in het najaar van 2020 en 
in 2021 afgerond. 
 

                                       

 

 Meer Bewegen Voor Ouderen (MBVO) 

Stimuleren bewegen en 
participatie  
(2020) 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 

We streven naar inclusief sporten en bewegen, met een focus op 65+. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
In het laatste kwartaal van 2019 is een sportformateur door 
Bloemendaal aangesteld die gestart is met het opstellen van een 
lokaal sportakkoord. Dit document is samen met partners uit de zorg, 
maatschappelijk middenveld, sport- en beweegaanbieders tot stand 
gekomen. Om in aanmerking te komen voor rijkssubsidies is het 
document conform de eisen ingestuurd voor 26 juni 2020. 
 
Wat moet er nog gebeuren? 

Na het insturen wordt gestart met de uitvoering. Het uitvoeringsproces 
loopt tot en met 2022. Na de communicatie met de inwoners wordt 
iedereen uitgenodigd plannen op te stellen en voor te leggen die aan 
de opgestelde criteria voldoen. Voor uitvoering van deze plannen is 
geld beschikbaar. 
 
Wanneer is het afgerond? 
Het uitvoeringsproces loopt tot en met 2022. 
 

Inzetten 
buurtsportcoaches 
(2020) 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 

We streven naar inclusief sporten en bewegen, met een focus op 65+, 
waarbij ook buurtsportcoaches worden ingezet. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 

Buurtsportcoaches zijn werkzaam in de gemeente sinds 2012, met 
name bij sportverenigingen. Het inzetten van deze coaches is een 
dynamisch proces waarbij vooral gekeken wordt naar de behoeften die 
leven in de samenleving. De buurtsportcoaches worden ook betrokken 
bij de uitvoering van het lokale sportakkoord (zie hierboven). 
 
Wat moet er nog gebeuren? 

Het inzetten van buurtsportcoaches is een continu proces. Nieuw is de 
inzet in het kader van het lokale sportakkoord. 
 
Wanneer is het afgerond? 
Zolang financiering door het Rijk is verzekerd, blijven 
buurtsportcoaches werkzaam in de gemeente. 
 

Organiseren 
bewegingsactiviteiten 
via (bestaande) 
sportverenigingen 
(2020) 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Sportverenigingen breiden het sport- en beweegaanbod uit. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 

In het lokale sportakkoord is dit onderwerp opgenomen. Verenigingen 
worden uitgenodigd met plannen te komen voor dit soort activiteiten. 
Voor deze activiteiten is geld beschikbaar. 
 
Wat moet er nog gebeuren? 

Verenigingen moeten plannen maken en de activiteiten structureel 
inbedden in hun sportpakket. 
 

Wanneer is het afgerond? 
Dit is een continuproces en is niet eindig. 
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Huidige 
subsidieregeling 
omzetten in 
stimuleringsprogramma 
MBVO 
(2020) 

Omschrijving te bereiken resultaat 

Het omvormen van de bestaande subsidieregeling naar een 
stimuleringsprogramma met als doel dat zoveel mogelijk ouderen 
sporten en bewegen. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Er is een lokaal sportakkoord vastgesteld.  
 

Wat moet er nog gebeuren? 

Onderzocht moet worden in hoeverre het omvormen van de bestaande 
subsidieregeling kan helpen bij de ambities van het sportakkoord. 
 
Wanneer is het afgerond? 

Het sportakkoord loopt tot en met 2022. Een eventueel 
stimuleringsprogramma is niet eindig. 
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                                            Ondersteuning gericht op werk 

Inwoners 
ondersteunen bij het 
vinden van werk 
(2019-2022) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Zoveel mogelijk inwoners met een uitkering weer aan het werk. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
In samenwerking met de uitkeringsgerechtigde en re-integratiepartners 
worden stappen ondernomen op weg naar werk. Bijvoorbeeld door 
middel van scholing, werkstages, extra begeleiding of 
werk(plek)aanpassing. 
 
Eind 2019 zijn na een aanbesteding nieuwe contracten gesloten met 
diverse re-integratiepartners: Pasmatch, Agros en Treve/Orion (voor 
medische keuringen). 
 
Tijdens de lockdown is geprobeerd om de dienstverlening zoveel 
mogelijk voort te zetten, digitaal of op gepaste afstand. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Door de coronacrisis neemt het aantal inwoners met een uitkering toe. 
Dit vraagt om extra inspanningen op het gebied van de ondersteuning 
naar werk. 
 
Wanneer is het afgerond?  
Ondersteuning gericht op werk is nooit afgerond. Er zullen altijd 
inwoners blijven die (tijdelijk) een uitkering nodig hebben. 
 

 

 

 

Inkomensondersteuning 

Aandacht voor 
schulden/schuldhulp-
verlening  
(2020)  

Omschrijving te bereiken resultaat 

Opstellen beleidsplan schuldhulpverlening 2021-2024, met als doel 
het zoveel mogelijk voorkomen van schulden en het bieden van goede 
en toegankelijke schuldhulpverlening. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 

Vanwege de nieuwe Wet gemeentelijke schuldhulpverlening, die per 1 
januari 2021 ingaat, is het nieuwe beleidsplan schuldhulpverlening 
een jaar opgeschoven naar 2021-2024. De gevolgen van de nieuwe 
wet kunnen hierdoor meteen worden meegenomen in het beleidsplan. 
Het bieden van schuldhulpverlening gaat ondertussen natuurlijk 
gewoon door. Verder wordt momenteel veel onderzoek gedaan naar 
nieuwe instrumenten voor vroegsignalering en schuldhulpverlening, 
zodat hier in het beleidsplan een afgewogen voorstel voor kan worden 
gedaan. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Het beleidsplan moet worden geschreven en ter besluitvorming 
voorgelegd aan de raad. 
 
Wanneer is het afgerond?  
Eind 2020. 
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Passende nazorg voor 
inwoners die uit de 
uitkering stromen 
(2020) 
 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Meer nazorg bieden aan inwoners die uit de uitkering stromen en te 
maken krijgen met onvoorziene financiële veranderingen, 
zoals het wegvallen van de huur- en/of zorgtoeslag door hogere 
inkomsten. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Met betrokkenen zijn de eerste gesprekken gevoerd over hoe zij 
denken dat de nazorg het beste ingericht kan worden. 
 
Wat moet er nog gebeuren? 

Er moet een leidraad opgesteld worden aan de hand waarvan de 
nazorg plaats kan vinden en onderzocht moet worden hoe de nazorg 
kan worden geïmplementeerd.  
 
Wanneer is het afgerond?  
Door de coronacrisis en de daarmee gepaarde gaande enorme 
toename van het aantal aanvragen om hulp, zijn er binnen de IASZ op 
dit moment andere prioriteiten en is er geen capaciteit om dit project 
op te starten en uit te voeren. Hoe lang dit duurt is nog moeilijk te 
voorspellen. Dit betekent echter niet dat er helemaal geen nazorg 
plaatsvindt. De consulenten IASZ bieden zoveel mogelijk steun aan 
inwoners die uitstromen, alleen dit zouden we dit in de toekomst nog 
meer willen professionaliseren/standaardiseren. 

 

 

 

 

Toegankelijkheid 

Toetsen (aantal) 
openbare gebouwen 
op toegankelijkheid 
(2019-2022) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
In samenwerking met de projectgroep toegankelijkheid werken we aan 
een optimaal toegankelijke en inclusieve gemeente.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Onlangs is de projectgroep uitgebreid met twee nieuwe leden. De 
projectgroep toegankelijkheid bestaat nu uit vijf leden.  
 
De wijk Veen en Duin in Bloemendaal-Noord wordt grondig 
gerenoveerd. Drie leden uit de projectgroep hebben in samenwerking 
met de projectontwikkelaar in deze wijk een schouw uitgevoerd en 
advies gegeven over het verbeteren van de toegankelijkheid.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
We gaan in samenwerking met de projectgroep aan de slag met de 
uitkomsten van het VN-verdrag ’monitor handicap’ onderzoek. Deze 
monitor omvat een aantal vragenlijsten voor inwoners en gemeente 
ambtenaren. In eerste instantie hebben de projectgroep leden de 
vragenlijsten ingevuld, later dit jaar verzoeken we ook andere inwoners 
en medewerkers om de vragenlijsten in te vullen. We hopen daarmee 
een goed beeld te krijgen van hoe het op dit moment met de 
toegankelijkheid in de gemeente is gesteld en pakken eventuele 
problemen aan.  
 
We organiseren in het Wmo-loket een (pilot) spreekuur voor inwoners 
met vragen over toegankelijkheid. Dit tweewekelijkse spreekuur vindt 
plaats op de momenten dat het Wmo-loket dicht is en wordt bemand 
door leden uit de projectgroep. 
 
In de week van de toegankelijkheid 2019 (8-11 oktober) organiseren 
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we in het kader van een bewustwordingscampagne een schouw samen 
met de Boa’s.  
 
Wanneer is het afgerond?  
De verwachting is dat dit project -op onderdelen- in 2022 is afgerond. 
Toegankelijkheid in het algemeen is een doorlopend proces.  
 

Ondernemers 
ondersteunen bij 
verbetering 
toegankelijkheid van 
hun zaak 
(2019-2022) 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Ondernemers ondersteuning bieden bij het toegankelijk maken van hun 
zaak.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd?  
We hebben contact met de voorzitters van de winkelierverenigingen en 
onderzoeken hoe we de ondernemers beter kunnen betrekken bij het 
verbeteren van de toegankelijkheid in de winkelstraten.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
We gaan inventariseren of er behoefte is aan een kennis bijeenkomst 
over toegankelijkheid. We peilen de belangstelling voor deelname van 
ondernemers aan het VN-verdrag monitor onderzoek.  
 
Wanneer is het afgerond?  
De verwachting is dat we dit onderwerp medio 2021 kunnen afronden.  

 

 

                                               Woon-/Zorgvoorzieningen 

 

Voorlichting over 
woningaanpassingen 
t.b.v. langer zelfstandig 
wonen 
(2020)  

Omschrijving te bereiken resultaat 
Inwoners bewust maken om na te denken over hoe langer zelfstandig 
thuis te kunnen blijven wonen.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Middels een regionale samenwerking via het Regionaal Actie 
Programma is er op 4 maart 2020 een start gemaakt met de lancering 
van de campagne Ook later lekker wonen. Deze campagne is echter 
vanwege de uitbraak van het corona-virus tijdelijk stilgelegd.  
In juni is er een artikel in B. Magazine gewijd aan dit onderwerp.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Eind september 2020 zal de campagne een herstart krijgen en 
uitgebreide, regionale, media-aandacht krijgen.  
 
Wanneer is het afgerond?  
Mogelijk krijgt de campagne een vervolg middels regionale 
expertbijeenkomsten, waarbij verschillende professionals uit 
verschillende disciplines, zoals woonconsulenten, wmo-consulenten, 
makelaars e.d. ervaringen met elkaar uitwisselen om vragen van 
inwoners nog beter te kunnen beantwoorden.  
 

Lokale aanpak 
ontwikkelen in kader 
passend wonen 
(2020)  
 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
We ontwikkelen een lokale aanpak in overleg met de corporaties en 

verhuurders en aanbieders van zorg en begeleiding om kwetsbare 

burgers te helpen passend te wonen, waar mogelijk steunen we 

initiatieven van inwoners voor inwoners.  

 

Wat is er tot op heden gebeurd? 

Brederode Wonen, de grootste woningcorporatie in gemeente 

Bloemendaal, heeft een seniorenbeleid en biedt huurmatiging onder 
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voorwaarden, aan senioren die bereid zijn van een eengezinswoning 

naar een appartement te verhuizen. Daarnaast is nauwe samenwerking 

tussen woningcorporaties, gemeente en zorgaanbieders binnen het 

sociaal team. Ook is er een regionale campagne gestart om inwoners 

voor te bereiden op langer zelfstandig wonen.  

 

Wat moet er nog gebeuren?  
Met de Wmo-raad wordt besproken of er nog aspecten zijn qua lokale 
aanpak.  
 
Wanneer is het afgerond?  
Eind 2020/begin 2021.  
 

 

 

 

 

Welzijn Bloemendaal  

Aanbod Welzijn 
Bloemendaal onder 
aandacht inwoners 
brengen 
(doorlopend)  

Omschrijving te bereiken resultaat 
Welzijn Bloemendaal gaat door met de jaarlijkse gesprekken met 80-
jarige inwoners. In die gesprekken wordt het aanbod van Welzijn 
Bloemendaal onder de aandacht gebracht. Ook wordt gevraagd wat 
zij nodig hebben om langer zelfstandig te kunnen blijven wonen en 
welke rol Welzijn Bloemendaal daarin kan spelen. Verder komt aan de 
orde wat ze nodig hebben om de regie over hun leven te behouden 
en hoe de gemeente en Welzijn Bloemendaal hen daarbij kunnen 
ondersteunen. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
De gesprekken worden gevoerd en gedocumenteerd. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
We verwachten in 2020 een rapportage van de gesprekken die zijn 
gevoerd in 2019. Mogelijk levert het input voor beleidswijzigingen.   
 
Wanneer is het afgerond?  
Het voeren van de gesprekken is een doorlopend proces.  
 
 

Kostendekkend aanbod 
aan activiteiten t.b.v. 
inwoners 
(doorlopend)  

Omschrijving te bereiken resultaat 
Het organiseren van een kostendekkend aanbod op basis van de 
behoefte van kwetsbare inwoners. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Welzijn Bloemendaal bedenkt en coördineert activiteiten in overleg 
met inwoners van Bloemendaal. De activiteiten worden uitgevoerd 
door vrijwilligers en zijn kostendekkend. 
Het totaal aanbod wordt zowel digitaal als schriftelijk bekend 
gemaakt.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
We streven naar een doorlopend afgestemd aanbod van activiteiten 
per dorpskern en voor gemeente Bloemendaal als geheel. 
 
Wanneer is het afgerond?  
Het aanbod van activiteiten is doorlopend.  
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Faciliteren/ondersteunen 
sociale cohesie 
bevorderende 
burgerinitiatieven 
(doorlopend)  

Omschrijving te bereiken resultaat 
Welzijn Bloemendaal faciliteert en ondersteunt burgerinitiatieven die 
een grotere sociale cohesie als doel hebben. Ze maakt hierbij nog 
meer gebruik van het al aanwezige sociale kapitaal in Bloemendaal en 
heeft vooral een activerende rol. Ze stimuleert andere en 
samenwerkende organisaties om activiteiten aan te bieden. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Welzijn Bloemendaal faciliteert en ondersteunt burgerinitiatieven die 
een grotere sociale cohesie als doel hebben. Dit in het kader van het 
opbouwen van structuren voor burgerparticipatie. Gezamenlijk 
worden activiteiten afgestemd, samengevoegd of uitgebreid. Welzijn 
Bloemendaal heeft hierin een coördinerende rol.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Het in kaart brengen van alle activiteiten en burgerinitiatieven per 
dorpskern is een doorlopend proces. 
 
Wanneer is het afgerond?  
Het ondersteunen van burgerinitiatieven is een doorlopend proces.  
 

                         

              

Mantelzorg en Vrijwilligerswerk 

Behoefteonderzoek in 
samenwerking met 
Tandem  
(2020)  
 
 

Gelet op de financiële situatie van de gemeente heeft het college 

besloten de uitvoering van het beleidsplan, waar het gaat over nieuwe 
activiteiten, nu niet uit te voeren. Er is op dit onderwerp dan ook geen 

actie ondernomen.  
 

Overleg met 
mantelzorgers en plan 
van aanpak ter 
ondersteuning 
(2020)  
 

Idem 

Onderzoek 
behoefte(n) en 
aanbod 
vrijwilligers(werk) 
bezien; aanbod 
aanpassen  
(2020) 
 

Idem 
 
 

Actieve promotie 
vrijwilligerswerk per 
dorpskern  

Idem 
 
 

 

 

 

                                                   Dorpscoördinatoren 

Uitbreiding aantal        
dorpscoördinatoren/overleg 
inwoners per kern/buurt 
(2019-2020)  

Omschrijving te bereiken resultaat 
We gaan per dorpskern op zoek naar wat bewoners belangrijk 
vinden en wat zij zelf willen bijdragen aan het verbeteren van de 
buurt. Vanwege de goede resultaten met de dorpscoördinator in 
Vogelenzang verkennen we de mogelijkheid om ook in de andere 
dorpskernen een vorm van dorpscoördinatie in te zetten. 
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Wat is er tot op heden gebeurd? 
Stichting Welzijn Bloemendaal heeft een plan van aanpak 
opgesteld voor de invulling van de functie van dorpscoördinator in 
de 5 dorpskernen. In Vogelenzang, Bennebroek en Overveen en 
Aerdenhout is reeds een vorm van dorpscoördinatie aanwezig.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Per dorpskern worden organisaties op het gebied van welzijn en 
zorg gevraagd om te participeren in een breed overleg op het 
gebied van welzijn en zorg. Het betreffen zowel vrijwillige als 
professionele organisaties.  
 
Wanneer is het afgerond?  
Omdat het niet haalbaar is om in alle dorpskernen tegelijk een 
vorm van dorpscoördinatie in te zetten, wordt in 2020 verder 
ingezet op het bestendigen van de dorpscoördinatie in 
Bennebroek, Overveen en Aerdenhout. In 2021 wordt onderzocht 
hoe de dorpscoördinatie in dorpskern Bloemendaal er het beste uit 
kan zien.  
 

 

 

Eigen kracht van de jeugd 

Het werken met en 
het stimuleren van 
het werken met 
gedragen plannen 
(doorlopend) 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Door het werken met gedragen plannen wordt gewerkt met het plan 
van de jeugdige en zijn ouder zelf. Zij blijven zelf eigenaar van de 
situatie. In dit plan besluiten alle betrokkenen samen wat er nodig is 
om de situatie te veranderen. De betrokkenen zijn, naast de jeugdige 
en zijn ouders, ook mensen uit de sociale kring, hulpverleners en 
eventueel anderen die wakker liggen van de situatie (bv een leraar) 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Het CJG Kennemerland werkt al met gedragen plannen. De 
Bloemendaalse CJG coaches zijn getraind in het maken van deze 
plannen. Ook is er al een aantal jeugdhulporganisaties die het personeel 
schoolt op het maken van gedragen plannen.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Inventariseren of een training voor medewerkers van het WMO loket 
zinvol is. 
 
Wanneer is het afgerond?  

Het is een andere werkwijze voor professionals. Het vraagt tijd om deze 
cultuuromslag te maken. Dit is een continu proces. 
 

Ontwikkelen van de 
JIM-aanpak 
(2019-2022) 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Jouw Ingebrachte Mentor (JIM): met behulp van JIM worden kinderen 
en jongeren met problemen ondersteund door een mentor uit het eigen 
netwerk.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
CJG Kennemerland heeft op de website een verwijzing naar de site 
jimwerkt.nl, als onderdeel van het pakket van het CJG t.b.v. 
jongerencoaching. Medewerkers van het CJG zijn getraind in de JIM 
aanpak. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Ontwikkeling JIM aanpak bij jeugdhulpinstellingen.  
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Wanneer is het afgerond?  
Het werken met JIM wordt in het CJG en bij andere 
jeugdhulpinstellingen nu en in de komende jaren verder ontwikkeld. 
 

Ontwikkelen en 
gebruikmaken van 
(digitaal) 
Toekomstplan 18-
/18+ 
(doorlopend) 
 
 
 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Het doel  van het toekomstplan is jongeren (en hun ouders) een 
overzicht te geven van wat er bij het bereiken van de 18 jarige leeftijd 
allemaal geregeld moet worden en hoe deze zaken te 
organiseren.(ziektekosten verzekering, studiefinanciering etc.) 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
De ‘Checklist 18’ heeft een plaats gekregen op de website van CJG 
Kennemerland, met informatie over formaliteiten, werk, geld, wonen, 
school en studie. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Zoveel mogelijk Bloemendaalse jongeren moeten bekend worden 
gemaakt met deze informatie, bijvoorbeeld door aandacht hiervoor te 
vragen op scholen. CJG Kennemerland heeft voor iedere Bloemendaalse 
school een vast contactpersoon. 
 
Wanneer is het afgerond?  

Dit punt krijgt doorlopend aandacht.  
 

 

            

   Volksgezondheid 

Opzetten  
samenwerkings-
verband met GGD 
Kennemerland, scholen 
en sportverenigingen 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 

Een zoveel als mogelijk rookvrije gemeente. Het terugdringen van 
alcoholgebruik onder jongeren. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Er is contact gelegd voor een samenwerkingsverband tussen 
gemeente, GGD Kennemerland, scholen en sportverenigingen / 
SportSupport.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Verder ontwikkelen van het samenwerkingsverband om op basis van 
onderling gemaakte afspraken, concrete resultaten te bereiken op het 
punt van: 

- terugdringen alcoholgebruik onder met name jongeren 
- rookvrije sport- en schoolterreinen 
- meeliften op regionaal en landelijk beleid 

 
Wanneer is het afgerond?  

Dit punt vraagt continue aandacht.  
 

Plan van aanpak  
terugdringen 
alcoholgebruik 
(doorlopend) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Vermindering alcoholgebruik, onder met name jongeren. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Er is overleg geweest tussen gemeente, GGD, scholen en 
sportverenigingen / SportSupport.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
De aanpak wordt in overleg met alle partijen bepaald. 
Meeliften op regionaal en landelijk beleid. 
 
Wanneer is het afgerond?  

Dit punt verdient permanent aandacht.  
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                            Verbinding tussen jeugd-, Wmo- en sportbeleid 

Overleg met 
sportverenigingen over 
rol buurtsportcoaches 
bij vroegsignalering  
(2020) 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 

We geven sportverenigingen handvatten zodat trainers en coaches 
behulpzaam kunnen zijn bij het signaleren van ongewenst gedrag door  
jongeren op de sportclub. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 

Er is op dit punt geen initiatief door de gemeente genomen. Enerzijds 
door aan andere zaken prioriteit toe te kennen maar vooral als gevolg 
van de corona crisis. Bijeenkomsten met sportverenigingen zijn 
daardoor niet gepland. 
 
Wat moet er nog gebeuren? 
Zodra de coronamaatregelen het toelaten, zal een bijeenkomst worden 
georganiseerd. Vooraf wordt met buurtsportcoaches overlegd welke rol 
zij in dit proces hebben. 
 

Wanneer is het afgerond? 
De verbinding leggen zal medio 2021 plaats hebben gevonden. 
Vroegsignalering is een doorlopend proces. 
 

 

 

 

 

Cultuurbeleid 

Organiseren van een 
cultureel festival  
(2020) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Het organiseren van een cultureel festival in alle dorpskernen van de 
gemeente met en door culturele partners van de gemeente. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
De voorbereidingen zijn gestart in het laatste kwartaal van 2019 in de 
vorm van een startoverleg met partners en met de eventmanager die 
de feitelijke organisatie in handen heeft. 
Als gevolg van de afgekondigde coronamaatregelen is het plannen van 
activiteiten stil gelegd. De datum van het festival is verschoven naar 
het laatste kwartaal van 2020 op voorwaarde dat coronamaatregelen 
een festival toestaan. 
 
Wat moet er nog gebeuren? 
Niets. Door vaststelling van de Kadernota 2021 is besloten geen 
Lentefestival meer te organiseren vanaf 2021. Naar aanleiding daarvan 
heeft het college besloten het uitgestelde festival van 2020 ook niet 
meer te organiseren. 
 
Wanneer is het afgerond?  
De organisatie is stopgezet. 
 

 

 

Opzetten culturele 
agenda  
(2020) 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Samen met culturele organisaties ontwerpen en actueel houden van 
een agenda met culturele activiteiten. 
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Wat is er tot op heden gebeurd? 
De magazine “B” neemt in de periodieke uitgaven van het blad een 
agenda op van activiteiten. Het college heeft aan dit onderwerp geen 
prioriteit toegekend. 
 
Wat moet er nog gebeuren? 
Het door de gemeente ontwerpen van een culturele agenda zal niet 
plaatsvinden. 
 
Wanneer is het afgerond?  
De activiteit wordt niet gestart.  
 

 

 

 

Onderwijshuisvesting 

Voorbereiding 
uitvoering Integraal 
Huisvestingsplan 
Onderwijs 2019-2022 
(doorlopend)  

Omschrijving te bereiken resultaat 
Bloemendaalse scholen beschikken over voldoende capaciteit in bouw-
kundig goede, functionele  en zoveel als mogelijk duurzame gebouwen 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Het college heeft in januari 2018 een Integraal Huisvestingsplan 
Onderwijs (IHP) vastgesteld. In de vergadering van maart 2018 heeft 
de gemeenteraad uitgesproken het door het college vastgestelde IHP ‘te 
beschouwen als strategisch kader voor het beleid met betrekking tot 
onderwijshuisvesting binnen de gemeente Bloemendaal’.  
 
Eind 2019 is door het college besloten om, in afwachting van komende  
wijzigingen in regelgeving m.b.t. onderwijshuisvesting, voorlopig alleen 
uitvoering te geven aan de eerste 4-jarenschijf van het IHP: 2019-
2022.  
 
In november 2019 is de begroting 2020 (incl. investeringsplan) vast-
gesteld. Voor 7 scholen zijn, in het kader van het uitvoeren van het 
IHP, budgetten opgenomen, te weten: 
 

1. Josephschool: € 259.000 voor uitbreiding nevenruimtes;  
 

2. Julianaschool: € 648.000 voor uitbreiding capaciteit (inpandig) 
met ca. 290 m2. 

 
3. Van Eeghenschool: € 509.000 voor uitbreiding gebouw met ca. 

225 m2. 
 

4. Montessori VMBO: € 200.000 voor bouwvoorbereiding 
uitbreiding gebouw met ca. 800 m2. 

 
5. Schoolvereniging Aerdenhout-Bentveld: € 250.000 voor 

voorbereiding algehele vervangende nieuwbouw (deels 
renovatie niet uitgesloten) incl. gymlokaal) 

 
6. Theresiaschool: € 250.000 voor voorbereiding algehele 

vervangende nieuwbouw, gedeeltelijke renovatie, incl. 
gymnastieklokaal 

 
7. Paradijsvogel: € 1.553.000 voor vervangende nieuwbouw op 

een andere locatie, in kader project Vitaal Vogelenzang.  
 
 



16 

 

Wat moet er nog gebeuren?  
1. Josephschool: voorziening is gerealiseerd. Financiële afwikkeling 

vindt in 2e helft van 2020 plaats. 
 

2. Julianaschool: het bestuur van de school (STOPOZ) heeft 
aangegeven dat de voorziening niet in 2020 maar in 2021 
gerealiseerd zal worden. 
 

3. Van Eeghenschool: het bestuur van de school (TWijs, voorheen 
stichting Salomo) stelt alles in het werk om de uitbreiding nog 
in 2020 te realiseren. 
 

4. Montessori VMBO: het schoolbestuur (Dunamare) dient het 
bouwplan begin 2021 gereed te hebben. Na doorlopen 
gebruikelijke procedures (ruimtelijke en inspraak) en ontvangst 
benodigde vergunning(en) zou in de loop van 2021 met de 
uitbreiding gestart moeten worden. Het benodigde bouwbudget 
moet nog beschikbaar worden gesteld. Het IHP gaat uit van 
oplevering in 2022.  

 
5. Schoolvereniging Aerdenhout-Bentveld: het schoolbestuur dient 

het bouwplan begin 2021 gereed te hebben. Na doorlopen 
gebruikelijke procedures (ruimtelijke en inspraak) en ontvangst 
benodigde vergunning(en) zou in de loop van 2021 met de 
uitbreiding gestart moeten worden. Het benodigde bouwbudget 
moet nog beschikbaar worden gesteld. Het IHP gaat uit van 
oplevering in 2022. 

 
6. Theresiaschool: het schoolbestuur (Jong Leren) dient het 

bouwplan begin 2021 gereed te hebben. Na doorlopen 

gebruikelijke procedures (ruimtelijke en inspraak) en ontvangst 

benodigde vergunning(en) zou in de loop van 2021 met de 
uitbreiding gestart moeten worden. Het benodigde bouwbudget 

moet nog beschikbaar worden gesteld. Het IHP gaat uit van 

oplevering in 2022. 

 
7. De Paradijsvogel: in de 2e helft van 2020 overeenstemming 

over de mate van verduurzaming van dit gebouw. Start 

werkzaamheden in laatste kwartaal van 2020, afronding in de 
loop van 2021.  

 
Wanneer is het afgerond?  

Het IHP heeft een looptijd van 16 jaar (2019-2034) en is verdeeld in 4 
tijdvakken van elk 4 jaar. Met de investeringen opgenomen in het 
eerste tijdvak (2019-2022) is een bedrag van ruim € 12 mln. gemoeid.  
Dit punt is afgerond als de 7 aangegeven voorzieningen zijn 
gerealiseerd.  
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                           Verbinding tussen (jeugd)zorg, welzijn en veiligheid 

Versterken samenwerking 
met verschillende 
partners binnen/buiten de 
gemeente 
(doorlopend) 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Het verbinden van de terreinen zorg en veiligheid om te voorkomen 
dat bij ingewikkelde casuïstiek professionals langs elkaar heen 
werken zonder te weten van elkaar welke ondersteuning is ingezet.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Begin 2019 zijn de portefeuillehouder sociaal domein en de 
burgemeester gestart met een zes wekelijks overleg. In dit overleg 
worden vraagstukken die zowel zorg- als veiligheidsaspecten 
omvatten geagendeerd. Het doel van dit overleg is om voor de 
betreffende vraagstukken een gedeeld perspectief en een 
gezamenlijke aanpak te ontwikkelen. Voorbeelden hiervan zijn de 
invoering van de WvGGZ en de aanpak bij vechtscheidingen.  
 
Binnen het sociaal team zijn de gemeente en verschillende partners 
binnen het sociaal domein, zorg en welzijn, de woningcorporatie, de 
politie en GGD vertegenwoordigd met als doel bespreking van 
complexe casuïstiek en het bieden van passende ondersteuning aan 
de inwoner of het gezin. In 2019 is ook een gemeentelijke 
medewerker openbare orde en veiligheid aan het team toegevoegd 
om de integrale aanpak te bevorderen. 
 
Het privacy protocol en convenant zijn opgesteld en door alle 
partijen ondertekend. Er is door de voorzitter van het sociaal team 
geregeld overleg met het CJG. De afspraak is dat het CJG 
aanschuift bij het overleg met het sociaal team als het om een 
casus gaat waarbij kinderen zijn betrokken.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  

Samen met de privacybeheerder een bijbehorende risicoanalyse 
(te) maken. 
 
Wanneer is het afgerond?  
De verwachting is dat de risicoanalyse eind 2020 is afgerond. 
 

 

 

 

                                                    Sterke basis voor de jeugd 

Continueren en 
uitbreiden inzet 
effectief bewezen 
interventies/trainingen 
op scholen en in 
dorpskernen 
(doorlopend) 

Omschrijving te bereiken resultaat 
We streven naar versterking van het preventieve jeugdbeleid ter 
voorkoming van duurdere vormen van jeugdzorg. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Hiertoe zijn er zijn vele (bewezen) effectieve trainingen gegeven op de 
Bloemendaalse scholen en hebben de basisscholen een bedrag van  
€ 1000,- per jaar vergoed gekregen en de VO-scholen een bedrag van 
€ 3000,- per jaar. 
 
Inmiddels is aansluiting gezocht bij het trainingsbureau Mpower 
(gelieerd aan het CJG Kennemerland). 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
In de loop van 2020 zijn wij aangesloten bij het trainingsbureau van het 
CJG Kennemerland. De lokale voorzieningen op dit gebied zijn dan 
beëindigd. 
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Wanneer is het afgerond?  
Het betreft een permanent doorlopende activiteit 
 

Meer bekendheid 
geven aan 
preventiematrix 
binnen onderwijs, 
onder huisartsen en 
jeugdhulpverleners 
(doorlopend) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Huisartsen, het onderwijs en jeugdhulpverleners zijn bekend met de 
preventiematrix. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Vanaf 1 januari 2019 is de gemeente aangesloten bij CJG 
Kennemerland. Het CJG organiseert zelf preventieve activiteiten en 
onderhoudt contacten met huisartsen en onderwijs. Gelet daarop is het 
promoten van de preventiematrix (gemaakt door de gemeente in 2018) 
niet meer nodig. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Niets, dit punt is afgerond. 
 
Wanneer is het afgerond?  

Het is afgerond. 
 

Afstemming Passend 
Onderwijs op 
gemeentelijk 
(beleids)plan 
(doorlopend) 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Bevordering ontwikkeling jeugdigen zodat zij zo goed mogelijk kunnen 
deelnemen aan de samenleving.    
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
De gemeente is regelmatig in overleg met de Samenwerkingsverbanden 
PO en VO over de raakvlakken tussen onderwijs en jeugdhulp. 
Onderwerpen die op de agenda staan zijn: 
- Afstemmen gemeentelijke jeugdplannen met –Samenwerkings- 
  verbanden; 
- Aanpak thuiszitters, opstellen thuiszittersprotocol; 
- Integrale aanpak onderwijs - jeugdhulp; 
- Ontwikkeling schoolmaatschappelijk werk; 
- Ontwikkeling onderwijs-zorgarrangementen. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Voortzetting van het beleid. Dit gebeurt regionaal, ook i.s.m. de 
Samenwerkingsverbanden Passend Onderwijs. 
 
Wanneer is het afgerond?  
Dit onderdeel punt behoeft permanent aandacht.  
 

Aanstellen (roulerend) 
Praktijkondersteuner 
huisartsen (POH) 
(2019-2020) 
 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 

Uitbreiden van de al bij huisartsen aanwezige POH met POH jeugd. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
CJG Kennemerland is gevraagd ook in Bloemendaal POH’s in te zetten. 
Het CJG doet dit al voor Haarlem en Zandvoort, met goede ervaringen 
en resultaten. Vanaf februari 2020 is in 3 Bloemendaalse 
huisartspraktijken gestart met de POH jeugd van CJG Kennemerland. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
De samenwerking tussen de POH’s en de huisartsen moet vorm krijgen, 
dit zal per praktijk kunnen verschillen. Begin 2021 zal een eerste 
evaluatie gedaan kunnen worden. 
 
Wanneer is het afgerond?  

Dit is een continu proces. 
 

Continueren inzet  
‘Stevig Ouderschap’ 

Omschrijving te bereiken resultaat 
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binnen 
consultatiebureau 
(doorlopend) 
 
 

Het resultaat van “Stevig Ouderschap” is dat door de extra 
ondersteuning aan ouders door een jeugdverpleegkundige het 
opgroeien en het opvoeden beter verloopt. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Het programma ‘Stevig Ouderschap’ wordt uitgevoerd als onderdeel 
van de taken van de JGZ Kennemerland. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Omdat er vraag naar is zal dit programma voortgezet worden. 
 
Wanneer is het afgerond?  
Dit is een continue programma. 
 
 

Stimuleren 
ontwikkeling 
onderwijs-
zorgarrangementen 
(doorlopend) 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Een onderwijs-zorgarrangement (OZA) is een maatwerkoplossing waar 
onderwijs en jeugdhulp geïntegreerd wordt om een aanbod te bepalen 
voor bijvoorbeeld een thuiszitter, of een leerling die dreigt uit te vallen. 
Ontwikkelingen op dit terrein zijn IKC Kennemerland in het Speciaal 
(basis) Onderwijs (SO/SBO).  
In het reguliere onderwijs wordt zowel voor leerlingen die gebaat zijn 
bij een meer praktijkgerichte manier van lesgeven als voor 
hoogbegaafde leerlingen een vorm van gedragsproblematiek aanbod 
ontwikkeld.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Bloemendaal sluit aan bij de regionale ontwikkelingen in de 
samenwerking/overlegstructuur tussen de Samenwerkingsverbanden 
(SMV) PO en VO en de regiogemeenten. 
 
Gesprekken tussen SMV en gemeenten zijn gaande, ook bestuurlijk 
(OOGO: Op Overeenstemming Gericht Overleg, tussen bestuurders en 
SMV’en) staat het Onderwijs – zorgarrangement op de agenda. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
- Benoemen van een regionale projectleider, vanuit (regionaal) 
budget/aanvraag “zorg in de school” ; 
- Leerplicht en het Samenwerkingsverband inventariseren en 
kwantificeren de behoefte (aantallen leerlingen) aan het onderwijs- en 
zorgarrangement (OZA) op grond van huidige situatie; 
- Samen met de gemeenten en reeds ingekochte aanbieders 
onderzoeken of en hoe deze arrangementen in te passen zijn in de 
bestaande inkoop. 
 
Wanneer is het afgerond?  

Dit betreft een continue activiteit 
 

Opstellen (regionaal) 
thuiszitterspact 
(doorlopend) 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
In het regionaal vast te stellen Thuiszitterspact worden afspraken 
gemaakt over: 
- Verzuimprotocol; 
- Het structureel delen van informatie over (dreigende) thuiszitters  
  tussen Leerplicht en samenwerkingsverbanden; 
- De te bepalen max. periode tussen aanmelding thuiszitter en passend  
  aanbod; 
- De verhouding inzet onderwijs- en jeugdhulpmiddelen. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
OOGO (Op Overeenstemming Gericht Overleg: wethouders en SMV) is 
gehouden, voorbereidingsgroep is bijeen gekomen.  
Bloemendaal sluit aan bij de regionale ontwikkelingen. 
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Wat moet er nog gebeuren?  
Regie van dit proces ligt bij het Leerplein, streven is voorjaar 2021 het 
thuiszitterspact gereed te hebben. 
 
Wanneer is het afgerond?  

Problematiek van de thuiszitters verdient permanent aandacht.  
 
 

Versterken jeugd- en 
jongerenparticipatie 
door instellen 
jongerenpanel 
(2020) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 

Bloemendaalse jongeren worden gehoord en kunnen meepraten over 
voor hen belangrijke zaken als omgeving, onderwijs, vrije tijd, hulp en 
ondersteuning. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 

Eerste gesprekken met Welzijn Bloemendaal en de Bloemendaalse 
jongeren ter inventarisatie van de wensen en mogelijkheden worden 
gevoerd. 
 
Wat moet er nog gebeuren? 

Onderzocht moet worden of een Bloemendaals jongerenpanel een 
permanent karakter kan krijgen en hoe dat dan moet worden 
georganiseerd. Een plan van aanpak moet worden opgesteld. 
 
Wanneer is het afgerond? 

Voornemen is in het eerste deel van 2021 een besluit te nemen over de 
haalbaarheid en wenselijkheid van een jongerenpanel. 
 
 

Uitreiken jeugdlintjes 
voor initiatieven van 
jongeren/ouders voor 
verbetering van hun 
wijk/buurt 
(2020) 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Jongeren die initiatieven hebben genomen ter verbetering van hun 
buurt en die zich hebben ingespannen dit initiatief ten uitvoer te 
brengen kunnen genomineerd worden om in aanmerking te komen voor 
een jeugdlintje van de gemeente Bloemendaal. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 

In overleg met het college is besloten dat dit punt op dit moment geen 
prioriteit heeft. 
 

Wat moet er nog gebeuren? 
Eventueel wordt dit op een later moment alsnog ontwikkeld. 
 

                                       

 

 

                                              Opgroeien, zo thuis mogelijk  

Regionaal plan van 
aanpak om 
uithuisplaatsing te 
voorkomen of te 
verkorten 
(2019-2022) 

Omschrijving te bereiken resultaat 
We willen dat kinderen zo veel mogelijk thuis opgroeien en zoeken naar 
mogelijkheden om uithuisplaatsing te voorkomen.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Een bovenregionaal plan specialistische jeugdhulp wordt opgesteld, 
waarin alle aspecten hierbij behorend (zorg, onderwijs, huisvesting, 
financiën) aan de orde komen. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Het bovenregionaal plan moet verder uitgewerkt en ingevuld worden en 
bestuurlijk worden vastgesteld. 
 
Wanneer is het afgerond?  
Voor dit traject is 3 jaar uitgetrokken.  
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Wanneer is het afgerond?  
2022 
 

           

 

 

 

 

       Gespecialiseerde jeugdhulp, kinderbescherming en jeugdreclassering 

Versterken van de 
integrale 
samenwerking en 
passende inzet 
vervolghulp 
(doorlopend) 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Het doel van de versterking van de integrale samenwerking is dat 
jongeren ( en hun ouders) tijdig passende hulp krijgen en dat er – 
indien nodig- passende vervolghulp ingezet wordt.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
De vele (integrale) overleggen, (doorbraak)beraden en andersoortige 
overleggen zijn ingezet om de integrale samenwerking te versterken. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Het bevorderen van de efficiëntie en effectiviteit. 
 
Wanneer is het afgerond?  

Dit is een continue proces. 
 

Voorkomen van crises 
door intensivering van 
preventie 
(2019-2022 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Het voorkomen van crises door intensivering van preventie. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Er zijn vele preventieve trainingen aangeboden op de scholen en aan de 
ouders/kinderen maar het is niet bekend of dit heeft geleid tot minder 
crises. Inmiddels is aansluiting gezocht bij trainingsbureau M power van 
CJG Kennemerland.  
 

Wat moet er nog gebeuren?  
Evaluatie van de effectiviteit. Ook naar de interventie van “zwaardere’ 
instellingen bij het voorkomen van crises. 
 
Wanneer is het afgerond?  

Dit is een continue proces. 
Monitoren van de 
outcome criteria 
(doorlopend) 
 
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Zicht op effectiviteit ingezette jeugdhulp. 
De outcome criteria zijn: doelrealisatie, uitval en tevredenheid. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Jaarlijks worden klanttevredenheidsonderzoeken uitgevoerd en leveren 
zorgaanbieders gegevens aan over doelrealisatie en uitval bij het CBS 
die de resultaten presenteert op www.waarstaatjegemeente.nl. Deze 
informatie nemen de zorgaanbieders ook op in de periodieke 
rapportages aan de gemeenten.  
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Het monitoren van de outcomecriteria vindt periodiek (per kwartaal) 
plaats door de contractmanagers in de regio. De rapportages worden 
periodiek besproken met aanbieders.  
 
Wanneer is het afgerond?  

Dit is een voortdurend proces.  

http://www.waarstaatjegemeente.nl/
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Toegang tot hulp en ondersteuning 

Efficiëntere 
inrichting/organisatie 
(vorm) CJG als eigen 
organisatie 
(doorlopend) 

Omschrijving te bereiken resultaat 

Professionalisering van CJG Bloemendaal door overgang naar CJG 
Kennemerland. Hiermee is bereikt dat Bloemendaal nu een CJG heeft  
dat professioneler opereert, meer mogelijkheden en expertise heeft en 
met gezag in de regio kan handelen. CJG Kennemerland heeft een groot 
preventief aanbod, is in staat kinderen/gezinnen door eigen aanbod 
minder snel door te verwijzen naar specialistische jeugdhulp. 
 
Ook de toegang tot jeugdhulp verloopt via CJG Kennemerland. Door 
inzet van praktijkondersteuner (POH) jeugd bij de huisartsen streven 
we naar vermindering van het aandeel verwijzingen via huisartsen.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Er is een Bloemendaals team opgezet. Kennismaking met de scholen 
heeft plaatsgevonden, een hechte samenwerking wordt verder 
ontwikkeld. 
 
CJG Kennemerland onderzoekt de dossiers/historie van enkele 
Bloemendaalse gezinnen waar een stapeling van verwijzingen te zien is. 
 
Wanneer is het afgerond?  
Door de aansluiting bij CJG Kennemerland is dit punt afgerond. 
 

Versterken 
samenwerking CJG en 
Wmo-loket 
(doorlopend) 

Omschrijving te bereiken resultaat 
Om integraal werken te stimuleren is het belangrijk dat verschillende 
gemeentelijke voorzieningen (WMO/CJG/consultatie/GGD) elkaar goed 
weten te vinden, elkaars terreinen en werkwijzen kennen en dat er 
afspraken gemaakt worden over overlegstructuur. De gemeente heeft 
de rol van regisseur. Een centrale locatie voor alle gemeentelijke 
voorzieningen is wenselijk omdat het bijdraagt aan de integrale 
samenwerking.  
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
CJG coaches en WMO consulenten hebben kennis gemaakt. Er waren 
regelmatige overleggen a.d.h.v. thema’s die beide teams aangaan 
gepland, Corona heeft verdere samenkomst verhinderd. Zodra de 
mogelijkheid daar is zal dit verder worden opgepakt. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Bepaling van de haalbaarheid voor een nieuwe locatie. Hierover kan op 
dit moment (zomer 2020) geen concrete uitspraak worden gedaan. 
 
 
Wanneer is het afgerond?  
Dit is een doorlopend proces. 
 

Stroomlijnen 
werkprocessen CJG en 
Wmo-loket; 
werkwijzen 
integreren; loketten 
samenvoegen  
(2020 e.v.) 

Dit beleidsvoornemen stamt uit de tijd voordat de stap naar CJG 
Kennemerland is gezet, het oude CJG Bloemendaal was een onderdeel 
van de gemeente. Na anderhalf jaar CJG Kennemerland blijkt dat de 
organisaties van CJG Kennemerland en het Bloemendaalse Wmo-loket 
te verschillend zijn om effectief vanuit 1 loket te kunnen functioneren. 
De samenwerking tussen beide teams zal continue versterkt worden, 
maar van integratie zal geen sprake zijn. 
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                                      Beschermd Wonen en Maatschappelijk Opvang 

Versterken aanpak 
gericht op voorkomen 
en beperken van 
problemen 
(preventie), 
bieden van een 
hersteltraject op maat 
en versterken 
zelfstandig thuis 
wonen 
(2019-2022) 
 
en 
 
Aanpakken complexe 
vraagstuk van 
kwetsbare cliënten 
met meervoudige 
problemen 
(2019-2022)  
 
 

Omschrijving te bereiken resultaat 
We pakken het complexe vraagstuk van kwetsbare cliënten met 
meervoudige problemen van huisvesting en herstel aan in nauwe 
samenwerking met andere gemeenten in de regio Zuid-Kennemerland, 
IJmond en Haarlemmermeer. Hoe die samenwerking vorm krijgt na 
2022, bespreken we als gemeenten de komende jaren uitvoerig met 
elkaar. Gedacht wordt aan een regionale 24-uurs voorziening voor 
Beschermd Wonen en Maatschappelijke Opvang, gerealiseerd door 
centrumgemeente Haarlem. Andere vormen van beschermd (beschut) 
wonen, individuele begeleiding en voorzieningen worden door elke 
regiogemeente zelf opzet voor haar inwoners. 
 
Wat is er tot op heden gebeurd? 
Centrumgemeente Haarlem is nog tot 2022 verantwoordelijk voor het 
aanbod van Beschermd Wonen en Maatschappelijke Opvang in de regio 
Zuid-Kennemerland, waar gemeente Bloemendaal deel van uit maakt. 
Als regiogemeente sluiten we aan bij het beleid van centrumgemeente 
Haarlem. We volgen daarin het uitvoeringsprogramma Opvang, wonen 
en herstel. 
Het is nog niet geheel duidelijk hoe het landelijke beleid en de 
wetgeving eruit ziet vanaf 2022. De VNG heeft een expertteam 
ingesteld en zet in op tijdpad van 10 jaar.   
 
Onder regie van gemeente Haarlem hebben verschillende werkgroepen 
een start gemaakt met de beeldvorming over en scenario’s voor de 
decentralisatie. De gemeenteraad van Bloemendaal is hierover 
geïnformeerd, alsmede alle betrokken Raden in de regio Zuid-
Kennemerland, IJmond en Haarlemmermeer. 
 
Wat moet er nog gebeuren?  
Ondanks de landelijke onduidelijkheden gaat regionaal de uitwerking 
van de inhoudelijke, financiële en regionale vraagstukken met 
betrekking tot het aanbod door. In de tweede helft van het jaar worden  
werkbezoeken georganiseerd aan instellingen voor Bescherm Wonen en 
Maatschappelijke Opvang.  
 
Wanneer is het afgerond?  

Omdat de wetswijziging naar verwachting pas per 2022 plaatsvindt, 

wordt het proces in 2021  afgerond.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


